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Protokół Nr 12/2018  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarczej i Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 27sierpnia 2018r. o godz. 13:00 

 

  

Obecni radni:          Nieobecny radny:  

1. Stanisław Zieliński       1. Agnieszka Wodara   

2. Andrzej Pych  

3. Jarosław Dudzis 

4. Robert Rogowski  

5. Waldemar Rycerz  

6. Cezary Nowaczewski 

7. Krystyna Kramarzewska  

8. Grzegorz Oczyński 

9. Lena Szulczewska 

10. Tomasz Przybył 

11. Andrzej Zator 

  

  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński otworzył wspólne  

posiedzenie komisji, przedstawiając jednocześnie proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przebieg realizacji zaplanowanych inwestycji w 2018r. (ocena stopnia wykorzystania  

    środków unijnych). 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie się   

    w dniu 29.08.2018r. 

3.  Sprawy różne. 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak informując, że po 

wcześniejszych ustaleniach z Przewodniczącym Komisji Gospodarczej i Przewodnicząca 

Komisji Społecznej Burmistrz prosi o przesunięcie punktu dotyczącego przebiegu realizacji 

inwestycji w 2018 na sesję, która odbędzie się w dniu 29 sierpnia 2018r. w związku z 

przygotowywaną prezentacją multimedialną która będzie przedstawiona na sesji. 
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„Za” wycofaniem punktu  dotyczącego przebiegu realizacji zaplanowanych inwestycji w 2018r. 

z porządku posiedzenia głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

Pkt 2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 

odbędzie się w dniu 29.08.2018r. 

 Pani Elżbieta Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej 

i Drogownictwa poinformował, że projekt uchwały dotyczy projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie gminy Rzepin 

zgodnie z art.19 ust. 1 ustawy z dnia 7  czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 1152) rada gminy na podstawie 

projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez 

przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne dokonuje analizy i przekazuje projekt do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Zgodnie z art. 27a  ww. ustawy organem 

regulacyjnym jest dyrektor regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.  

 Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych omówiła 

Pani Elżbieta Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa 

Stosownie do treści art.7 ust.2 ustawy z dnia21 marca1985r. o drogach publicznych (t.j. Dz.U. 

z 2017, poz. 2222 ze zm.) zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały 

rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Drogi objęte uchwałą wchodzą 

w skład sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Podjęcie niniejszej uchwały wpłynie na 

usprawnienie administrowania siecią dróg na terenie Gminy Rzepin 

 Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Rzepin na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025” omówiła Pani Elżbieta 

Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i Drogownictwa 

informując, że Przedmiotowy dokument wspomaga dążenie do uzyskania sukcesywnego 

ograniczenia degradacji środowiska, ochronę i rozwój jego walorów oraz racjonalne 

gospodarowanie zasobami środowiska z uwzględnieniem konieczności jego ochrony na terenie 

gminy Rzepin. Stan docelowy w tym zakresie nakreśla Program Ochrony Środowiska, a ocenę 



3 

 

efektów jego realizacji, zgodnie z ustawą Prawo Ochrony Środowiska, dokonuje się okresowo, 

co 2 lata. Struktura opracowania obejmuje omówienie kierunków ochrony środowiska na 

terenie gminy Rzepin w odniesieniu m.in. do gospodarki wodno-ściekowej, gospodarki 

odpadami, ochrony powierzchni ziemi i gleb, ochrony powietrza, ochrony przed hałasem, 

ochrony przed promieniowaniem elektromagnetycznym, ochrony przyrody, edukacji 

ekologicznej. W opracowaniu znajduje się ich charakterystyka, ocena stanu aktualnego oraz 

określenie stanu docelowego. Identyfikacja potrzeb gminy Rzepin w zakresie ochrony 

środowiska, w odniesieniu do obowiązujących przepisów prawnych, polega na sformułowaniu 

celów nadrzędnych oraz strategii ich realizacji. Na tej podstawie opracowywany jest plan 

operacyjny, przedstawiający listę przedsięwzięć jakie zostaną zrealizowane na terenie gminy 

Rzepin do roku 2025. 

 Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały  w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Rzepin oraz zasad usytuowania na terenie gminy 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych omówiła Pani Ewa Sierant-Lipnicka 

Główny Specjalista ds. ewidencji działalności gospodarczej Pełnomocnik ds. rozwiązywania 

problemów alkoholowych informując, iż obecnie obowiązujące ustalenia wynikające z 

przyjętej przez Radę Miejską w Rzepinie uchwały nr VI/50/2007 z dnia 27 kwietnia 2007 r., 

określały limit punktów sprzedaży napojów alkoholowych jako 60 punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 30 punktów do 

spożycia w miejscu sprzedaży. Proponowana liczba zezwoleń została ustalona w oparciu o ilość 

funkcjonujących aktualnie punktów ze sprzedażą napojów alkoholowych oraz ich ilości 

niezbędnej do wydawania zezwoleń jednorazowych. W opinii składających projekt zaspokoi 

potrzeby przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą w zakresie sprzedaży 

napojów alkoholowych, przy jednoczesnym wypełnieniu zadań samorządu związanych z 

ograniczeniem dostępu do alkoholu i zmian struktury jego spożycia. Przedmiotowy projekt 

uchwały dostosowuje przepisy do obowiązującej nowelizacji ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

 

Pkt 3.  Sprawy różne. 
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 Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Pani Krystyna Kramarzewska poinformowała 

o korespondencji jaka wpłynęła do Komisji Społecznej od mieszkanki Rzepina w sprawie 

zajęcia stanowiska a zarazem udzielenia pomocy w sprawie lokalu mieszkalnego. 

 Wiceprzewodniczącą poinformowała, że pismo w ww. sprawie zostanie przekazane do 

Burmistrza z prośbą o zajęcie stanowiska. Burmistrz Sławomir Dudzis zabrał głos w 

powyższym temacie informując, że mieszkania komunalne w gminie Rzepin, które wymagają 

remontu są sukcesywnie remontowane, ale na początku kadencji ustalone zostało, że jeżeli ktoś 

ma jakiekolwiek zadłużenie to w tym mieszkaniu nie będzie przeprowadzony remont. W 

związku z tym lokal o którym mowa nie może być wyremontowany z powodu zadłużenia. Ww. 

lokal nie może być również sprzedany ponieważ teren na którym się znajduje objęty jest 

kolejnym etapem rewitalizacji. 

 Radny Andrzej Pych poruszył problem dotyczący składowanych śmieci na ulicy Nadrzecznej. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej radny Stanisław Zieliński podjął temat dotyczący 

wyremontowanej drogi na ulicy Sienkiewicza, zdaniem radnego Stanisława Zielińskiego złe 

wypoziomowanie studzienek, które hałasują kiedy najeżdża na nie auto strasznie utrudniają 

życie mieszkańcom. 

Burmistrz Sławomir Dudzis odnosząc się do tematu podjętego przez radnego Stanisława 

Zielińskiego poinformował, że w związku z tym, że jest jeszcze kilka ulic do wykonania i być 

może wykonawca ulicy Sienkiewicza będzie wyłoniony w przetargu na wykonanie remontu 

kolejnych inwestycji drogowych, wtedy łatwiej będzie wykonać naprawę studzienek. 

Natomiast jeżeli nie będzie to możliwe, gmina będzie monitować aby usunąć te usterki o 

których mówi radny Stanisław Zieliński. 

Radny Waldemar Rycerz podziela zdanie radnego Stanisława Zielińskiego w temacie remontu 

drogi na ulicy Sienkiewicza.  

Radny Waldemar Rycerz podjął temat związany z rewitalizacją Starego Rynku a mianowicie z 

otwarciem części dróg i parkingów. 

Odpowiadając w powyższym temacie Burmistrz powiedział, że otwarcie dróg jest dobrą wolą 

kierownika budowy, który chciał ułatwić życie mieszkańców Starego Rynku. 

Radny Waldemar Rycerz zaproponował aby plac budowy został zamknięty do momentu 

odebrania prac związanych rewitalizacją Starego Rynku. 
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Radna Krystyna Kramarzewska podjęła temat w sprawie remontu dróg na ulicach Zielonej, 

Zachodniej, Celnej i Dworcowej. 

Burmistrz poinformował, że przetargi, które były ogłoszone przekraczały zdecydowanie kwotę 

jaka jest zaplanowana na te inwestycji, w najbliższy czwartek rozstrzygnięty będzie kolejny 

przetarg w którym jest nadzieja, że wykonawca zostanie już wyłoniony. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

  

Protokołowała:                                                               Przewodniczył:  

Bernadetta Wąsowicz                                             Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

(-) Stanisław Zieliński 


